

PREFER-Z Capsules

Composition:

Each Capsule contains:

Dried Ferrous Sulphate 170 mg equivalent to 55.00 mg Fe

Zinc oxide 26.93 mg equivalent to 21.63 mg Zn

Folic acid 0.40 mg

Product Activity:

Erythropoietic minerals supplement.

Indications:

It is used in the prevention of iron & folic acid deficiencies especially during pregnancy & breast-feeding.

When should not this preparation be used:

Prefer-Z is contraindicated in the following cases:

- Patients with known hypersensitivity to any of the product components.
- Patients suffer from intestinal obstruction.

Side Effects:

In addition to the desired effects of Prefer-Z, some side effects may occur during the course of treatment such as mild GI upset.

Drug Interactions:

If you are taking any medicine concomitantly or if you have just finished treatment with any medicine inform your physician in order to prevent hazards or lack of efficacy resulting from interactions with other drugs. This is especially important for the followings:

Tetracycline antibiotics, acetoxyhydroxamic acid, antacids, dimercaprol and fluroquinolones.

To Avoid Poisoning:

1. Keep the product out of the reach of children.
2. If an excessive dose is taken, or if a child swallowed the product accidentally, seek help at an emergency and take the remaining product with you.
3. Do not induce vomiting without consulting the physician.
4. Do not take the product in the dark, always read the label and make sure you are using the right product.
5. Always notice the expiry date and never use the product after that date.
6. Avoid exposure of the product to excessive heat and humidity during storage.

Dosage and Directions for Use:

- The dose: one capsule a day or as prescribed by the physician.
- Swallow the capsule with glass of water.
- Preferably, take the capsule with meals.
- Do not double the dose.

Missed Dose:

- Take the missed dose as soon as you remember, unless it is the time for your next dose, skip the missed dose and continue as your regular dose schedule.

Storage:

Store at a temperature between 15 - 30°C, away from light.

Presentation:

A plastic bottle of 30 capsules

Produced for



Beit Jala Pharmaceutical Co.

81, Al-Madaress St.

P.O.Box 58

Beit Jala -Palestine

<http://www.beitjalapharma.com>

by R.P.Scherer - Germany

1403095-0

بريفير- ز كبسولات

التركيبة الدوائية:

تحتوي الكبسولة الواحدة على:
كبريتات الحديد الجاف 170 ملغم ، أي ما يعادل 55.00 ملغم حديد
أكسيد الزنك 26.93 ملغم ، أي ما يعادل 21.63 ملغم زنك
حامض الفوليك 0.40 ملغم

فاعلية المستحضر:

مكمل للمعادن اللازمة لتكوين كريات الدم الحمراء.

الاستعمالات:

يستخدم للوقاية من نقص الحديد و حامض الفوليك خصوصاً أثناء الحمل و الرضاعة.

متى يمنع استعمال هذا المستحضر:

يمنع استخدام بريفير- ز في الحالات التالية:
- للمرضى الذين لديهم حساسية معروفة لاحدى مركبات المستحضر.
- للمرضى الذين يعانون من انسداد في الامعاء.

الأعراض الجانبية:

إضافة إلى التأثيرات العلاجية المرغوبة لبريفير- ز، قد تحدث بعض الاعراض الجانبية خلال فترة العلاج مثل اضطرابات معوية طفيفة.

التفاعلات بين الادوية:

إذا كنت تستخدم/ تستخدمين أي دواء في نفس الوقت او إن كنت قد انتهيت / انتهيت مؤخرأً من العلاج بأي دواء اعلم / اعلمي طبيبك بذلك لتجنب المخاطر أو قلة نجاعة العلاج التي تنتج من تفاعلات المستحضر مع الأدوية الأخرى. هذا مهم خاصة لما يلي:
المضادات الحيوية من مجموعة التيتراسيكلين، حمض اسيتوهيدروكسامين، مضادات الحموضة، ديميركابروول و فلوروكوينولونات.

لتجنب التسمم:

1. احفظ / احفظي المستحضر بعيداً عن متناول ايدي الاطفال .
2. اذا تناولت / تناولت جرعة زائدة او اذا تناول طفل المستحضر عن طريق الخطأ يجب التوجه مباشرة الى قسم الطوارئ مع اخذ الكمية المتبقية من المستحضر.
3. لا تحاول /تحاولي احداث التقيؤ دون استشارة الطبيب.
4. لا تتناول / تتناولي المستحضر في الظلام و اقرأ/اقرأي التعليمات لتتأكد / لتتأكدي انك تأخذ / تأخذين المستحضر المناسب.
5. تأكد / تأكدي دائماً من تاريخ نهاية المستحضر ولا تأخذ/ تأخذي المستحضر بعد هذا التاريخ.
6. تجنب/ تجنبي تعريض المستحضر للحرارة والرطوبة الشديتين خلال فترة التخزين.

الجرعة وتعليمات الاستخدام:

- الجرعة : كبسولة واحدة يومياً أو حسب إرشادات الطبيب.
- تناول/ تناولي الكبسولة مع كأس من الماء.
- يفضل تناول الكبسولة مع وجبات الطعام.
- لا تقوم/ تقومي بمضاعفة الجرعة.

في حال نسيان الجرعة:

- خذ/ خذي الجرعة المنسية حالما تتذكر/ تتذكرين و لكن إذا اقترب موعد الجرعة التالية، اترك/ اتركي الجرعة المنسية واكلمي حسب جدول الجرعات الاعتيادي.

التخزين:

إحفظ المستحضر على درجة حرارة ما بين 15- 30°م، بعيداً عن الضوء.

العبوة:

عبوة بلاستيكية تحتوي على 30 كبسولة.

أنتج لصالح



شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم 81

ص . ب 58

بيت جالا- فلسطين

<http://www.beitjalapharma.com>

بواسطة شركة R.P.Scherer - ألمانيا

1403095-0